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O VLASECH
 Čarovlásky
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JAK VYPADÁ VLAS?
 

POD MIKROSKOPEM

1

O  V L A S E C H

WWW.HANAMONEAM.COM

Vlas, hned po ostříhaní - nahoře profi nůžkami, 
dole nůžkami na papír (novými).



JAK VYPADÁ VLAS?
 

POD MIKROSKOPEM

2

O  V L A S E C H
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Koneček vlasu, ustřiženého nůžkami na papír, 
po třech týdnech.



JAK VYPADÁ VLAS?
 

POD MIKROSKOPEM

3

O  V L A S E C H
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Detail vlasu, ustřiženého nůžkami na papír, 
po třech týdnech.



JAK VYPADÁ VLAS?
 

POD MIKROSKOPEM

4

O  V L A S E C H
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Koneček vlasu, ustřiženého ostrými, profesionálními
nůžkami, po třech týdnech.



JAK VYPADÁ VLAS?
 

POD MIKROSKOPEM

5

O  V L A S E C H
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Detail vlasu, ustřiženého ostrými, profesionálními
nůžkami, po třech týdnech.



JAK VYPADÁ VLAS?
 

POD MIKROSKOPEM

6

O  V L A S E C H
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Srovnání dvou stejných vlasů (z jedné hlavy), 
tři týdny po ostříhání - jeden vlas je stříhaný profi

nůžkami, druhý nůžkami na papír (novými).



JAK VYPADÁ VLAS?
 

POD MIKROSKOPEM

7

O  V L A S E C H
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Detail vlasu barveného hennou, který je běžně
ošetřovaný kosmetikou z drogerie.



JAK VYPADÁ VLAS?
 

POD MIKROSKOPEM

8

O  V L A S E C H

WWW.HANAMONEAM.COM

Koneček vlasu barveného hennou, běžně ošetřovaného
kosmetikou z drogerie a stříhaný obyčejnými nůžkami 



JAK VYPADÁ VLAS?
 

POD MIKROSKOPEM

9

O  V L A S E C H
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Vlas barvený hennou a běžně ošetřovaný profi
kosmetikou ZENS.



JAK VYPADÁ VLAS?
 

POD MIKROSKOPEM

1 0

O  V L A S E C H

WWW.HANAMONEAM.COM

Koneček vlasu barveného hennou, který je běžně
ošetřovaný kosmetikou ZENS a stříhaný profi nůžkami. 



JAK VYPADÁ VLAS?
 

POD MIKROSKOPEM
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O  V L A S E C H
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Všechny fotky mi poskytla kolegyně kadeřnice Ivana
Rinchenbachová. Můžete nakouknout k ní na IG:
https://www.instagram.com/ivana.rinchenbachova/ 

Domluvily jsme se na prozkoumání i mých vlasů pod
mikroskopem, abychom v detailu viděly a mohly
profesionálně posoudit, co s vlasem dělá a nedělá
Živá péče. 

Jakmile budu mít výsledky, určitě se s vámi podělím.

Viděla jsem pod mikroskopem i svou pokožku, když
jsem byla na trichologickém školení u Lukáše
Rossbacha, ale bohužel jsme neudělali fotky. 

Každopádně mohu potvrdit, že moje pokožka byla ve
stejné kondici, jako mají děti (nazatížené
kosmetikou). Absolutně bez problémů, čistá,
hydratovaná a spokojená.

https://www.instagram.com/ivana.rinchenbachova/

